
 
 

Ordre del dia Assemblea AFA Escola de Bordils 
Data: 12/11/2024 

 

Hora inici: 16:50h Hora Final: 19:00h Durada: 2h15’ 
 

Assistents: 18 I3 I4 I5 1r 2n 3r 4t 5è 6è 

Representació: 2 7 2 3 6 5 3 1 1 

 

1. Benvinguda 

a. Espai AFA 

Es va obrir l’espai per si podia cobrir les necessitats de les famílies, però la realitat és que no hi ha 

resposta per part de les famílies i, per tant, com a Junta que ens ocupa un espai i un temps es decideix 

deixar d’oferir-lo. Es recorda que qualsevol necessitat de contactar amb la junta es fa a través del 

correu electrònic, en persona o a les assemblees. 

 

b. Lavabos 

Han canviat licitació i ho porta una nova empresa que ha agafat la neteja dels banys de l’escola i com 

es va demanar fan neteja al migdia i en finalitzar les classes. L’empresa ho accepta, ja que entra per 

pressupost, però recorda que no porten cap altre escola que ho faci. Es comenta amb reunió escola 

les inquietuds de les famílies per la retenció que fan els infants o perquè no troben professionals 

perquè els acompanyin o els hi donin paper... O s’acaben fent les necessitats a sobre. Ens expliquen 

que pel tema de la menstruació funciona molt bé que totes les nenes de 6è fan ús del lavabo del 

professorat. També comenten que la gestió del bany a l’hora del patí on hi ha dos alumnes 

responsables, funciona bé, però tenen clar que no funciona a l'hora del migdia. Des de l’Assemblea 

totes les famílies demanen amb urgència disposar de paper de bany, sabó, i paperera en els banys i 

treballar amb l’alumnat per la consciència i la corresponsabilitat de tenir les instal·lacions netes. 

 

 



 
 

2. Tresoreria 

a. Quotes 

Actualment, un 50% de les famílies ha pagat la quota AFA i un 55% la quota projecte. Tindríem cobert 

fins a final de març per pagar les assessores de MEC. Hi ha famílies que no entenen per què un 

projecte com MEC, tan important per l’escola es cobra des de l’AFA i, per tant, és de pagament 

voluntari i no obligatori. Es planteja per què no passa a ser una quota fixa d’escola. S’explica que 

realment des de direcció i com a escola pública no poden demanar una quota econòmica per crear 

projecte escola. També s’explica que la intenció de l’escola és formar-se com a professionals per 

arribar-ho a portar ells a terme i que no suposi una despesa econòmica. Com a Junta i AFA apostem 

que val la pena recolzar el projecte, mentre sigui viable i que sabem que a partir de gener Direcció 

recordarà a totes les famílies que encara no han pagat, la importància de fer l’ingrés. 

 

3. Comissió Festes 

a. Festa d’Hivern 

Es realitzarà el 13 de desembre. Demà es fa reunió oberta per organitzar els tallers. També es 

transmet la proposta d’un pare per organitzar un concert amb música i balls que practiquen els 

infants a classe. Des de Comissió Menjador proposen fer un caldo amb l’ajuda dels alumnes. S'ha de 

parlar amb cuina i escola. 

 

4. Comissió Pati Obert 

a. Actualitat 

Es recorda que la intenció és canviar el model de mobilitat del poble. Any passat es va detectar que 

l’espai de fora escola no era amable, es va tancar la circulació amb la voluntat de l’ajuntament, però 

unilateralment ho van tornar a obrir i actualment és un pàrquing. S’ha creat comissió amb la idea de 

crear un espai amable en el propi pati. Es té el vistiplau de l’ajuntament i de l’escola, amb normes 

com que no es juga a futbol, entre d’altres. Hi ha instancia feta a l’ajuntament. Es farà dilluns, dimarts 

i dimecres 16:30 a 17:30h. Es farà una prova pilot per veure com funciona. Tothom rebrà pel Tellfy 

un missatge per saber l’ús i les normes. Es proposa que farem un berenar de l’AFA. 

 



 
 

5. Comissió Batec 

a. Tallers sexualitat 

Es pretén obrir el taller de sexualitat des de famílies a 4t a 6è. 1 hora a cada grup aula. El pressupost 

s’incrementa i s’ha d’acabar de valorar opcions. 

b. Xerrades 

S’obren inscripcions de DipSalut, gratuïtes, s’intentarà estirar si n’hi ha alguna que encaixa i 

beneficiar-nos d’aquestes formacions. es continua amb la voluntat de treballar conjuntament amb 

altres escoles per realitzar les xerrades, però per ara el contacte no s’ha pogut realitzar per manca 

de resposta de les altres escoles  

 

6. Precs i preguntes 

Es comenta i comparteix la preocupació d’algunes famílies dels dos grups de I3 i I4. A les famílies els 

hi arriba la desesperació de les mestres. Es verbalitza que hi ha molta diversitat d’alumnat, que ha 

sigut molt accidentat l’inici de curs, que l’espai no estava adequat i no semblava acollidor. Les famílies 

que hi porten el segon infant ho viuen molt diferent al càliu d’altres anys. Molt instructiu, mol poc 

espai de joc, activitats molt dirigides, es creu que les mestres són noves i estan desbordades i 

necessiten contenir dins l’aula. Creuen que no hi ha hagut l’acompanyament adequat i necessari. 

Com a junta acordem fer-ho arribar a direcció de l’Escola per compartir, les dues parts, la situació 

real. 

Bordils, 12 de novembre del 2024 

 
 

 
Xavier Costa Puyal 

 
 

 
Ida Ventura Carreras 

 
Signatura del/la President/a Signatura del/la Secretari/a  

 


